



17 February 2021

Our Ref. 2100086

١٧ فبراير ٢٠٢١

مرجعنا: ٢١٠٠٠٨٦

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

P.O. Box 9700 Dubai

السيد / حسن عبد الرحمن السركال

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

ص.ب.: ٩٧٠٠ دبي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Mechanism for holding General Assembly Meeting

آلية انعقاد اجتماع الجمعية العمومية

Please note that according to the latest updates from the Securities and Commodities Authority, indicating that:

يرجى العلم بأنه بناءً على المستجدات الأخيرة الواردة من هيئة الأوراق المالية والسلع والتي تضمنت الآتي:

1. The General Assembly Meeting shall be held completely remotely without the actual attendance of the shareholders.
2. An SMS message with the registration and voting link and the access code shall be sent a day before the General Assembly Meeting.
3. Registration and voting will be opened from the time the SMS message is received until the meeting starts at 4:15 pm on 24/02/2021, and voting will be extended during the meeting until its end.
4. At the beginning of the meeting, only registered shareholders are entitled to vote and watch the live broadcast of the meeting.
5. For more information, please contact the Dubai Financial Market customer service on 04-3055555.

- ١- سوف ينعقد اجتماع الجمعية العمومية كاملاً عن بعد دون حضور فعلي من المساهمين.
- ٢- سوف يتم إرسال رسالة نصية تحمل رابط التسجيل والتصويت ورمز الدخول في اليوم السابق لاجتماع الجمعية العمومية.
- ٣- سيتم فتح التسجيل والتصويت من وقت استلام الرسالة النصية وحتى موعد بدء الاجتماع الساعة ٤:١٥ مساءً يوم ٢٤/٠٢/٢٠٢١ ويمتد التصويت أثناء الاجتماع حتى نهايته.
- ٤- مع بداية الاجتماع يحق فقط للمساهمين المسجلين التصويت ومشاهدة البث المباشر للاجتماع .
- ٥- لمزيد من المعلومات يمكن الاتصال على خدمة العملاء سوق دبي المالي ٠٤٣٠٥٥٥٥٥٥ .

حمد خلف الحوسني

أمين سر الشركة للمجموعة

بنك الإمارات دبي الوطني ش.م.ع

Hamad Khalaf Al Hosani

Group Company Secretary

Emirates NBD Bank PJSC